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Sakliste 

Sak 09/20 Godkjenning av innkalling, sakliste og referat fra siste møte 
Saklisten og nummerering starter med sak 09/20 godkjenning av innkalling, sakliste og referat fra 
siste møte, resterende saker endrer nummerering tilsvarende. Ingen merknader til innkalling. 
Referater fra de 2 siste møter signert, samt selskapsavtalen signert av ordførerne i 
eierkommunene. Til eventuelt; spørsmål om omfang og utvikling av helseoppdrag, samt bestemme 
tid og sted neste representantskapsmøte. 

Sak 10/20 Styreleder orienterer. 
Styreleder og daglig leder redegjorde for enkelte saker siden forrige representantskap. 

• 

• 

• 

• 

Økonomi: God økonomisk styring og kontroll. Pr 3. kvartal viser regnskapet i balanse når 
man tar hensyn til periodiseringer og avvik. Med de vanlige forbehold forventes det et 
resultat i balanse, kanskje med et lite overskudd. 
Corona har påvirket også Brannvesenet Midt IKS. Ikke at det har medført i store 
ekstraordinære kostnader. Man har unngått smitte på stasjoner. En god del fravær har det 
vært pga. ordinær forkjølelse som utløser flere sykedager enn normalt. 
Når det gjelder utrykninger hadde man pr 29.september 275 stk., i samme periode i 2019 
331 stk., 2018 370 stk. En positiv nedgang er det. Noe er sikkert naturlige svingninger, 
men en del er relatert til nedstengingen av samfunnet som medfører mindre branner, 
ulykker og helseoppdrag. Ingen omkomne i brann. En skogbrann med litt omfang, men 
oppdaget i rett tid og med rask respons, samt god hjelp av sivilforsvar og helikopter. Dette 
begrenset omfanget, og dermed brannvesenets ressursbruk. 
Forebyggende: Her har man hatt vakant en stilling, og man vil fortsatt ha denne stilingen 
vakant. Dette på grunn av at corona vanskeliggjør tilsyn. Samt at man i sommer/høst har 
vært utredet et mulig samarbeid om brann på Innherred. Styret ønsker å se an eventuelle 
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videre behandling av den saken, før en ansettelse foretas. 

• Feieseksjonen ligger noe etter på grunn av corona. Nå arbeides det hardt for å nå årets mål. 
Som tidligere rapportert er det med hyttefeiing krevende, og styret etterlyser sentrale 
myndigheters svar på utfordringen med feiing på mer eller mindre utilgjengelige hytter. 

• Investeringer. Man vil mest sannsynlig komme i mål der. Noe forsinket leveranse fra 
service vår nye (brukte) stigebil. Lite forbehold på at eksisterende snorkel (finansierer 
deler av investeringen) rekker å bli solgt før årsskiftet. Man snakker kun om et lite beløp i 
avvik, men avvik mellom år. 

• Det er å rapportere om god stemning, og mange er tilfredse med at man har fått et stort løft 
på det fysiske arbeidsmiljøet som ny stasjon gir. Ekstra artig er det at man på avdeling 
Røyrvik nå er fulltallig. Etter en innsats av ordfører, rådmann og en brann nå i sommer 
fikk man ansatt 6 stk. nye personer på denne avdelingen. Dette er 6 stk. dyktige og godt 
trente mannskaper som gjør situasjonen med beredskap i Røyrvik god. 

• I saken om økonomiplan og budsjett omtaler man status og utfordringer nå og frem i tid. 
Usikre tider, men for brannvesenet handler det stort sett nå om å sikre at man makter 
ordinær lønns- og prisvekst. Ingen vesentlige reformer som vil utfordre kostnadsbildet 
fremover utover det. 

• Utredning Brannsamarbeid Innherred: Rapport er nå oversendt til de 2 brannvesenene og 
kommunene Osen, Lierne og Røyrvik for innspill. Det er et arbeid som startet i juni og 
avsluttet l. oktober. Tas sikte på å politisk behandles i Innherredskommunene i desember. 
Man gikk igjennom rapportens oppbygging og de potensialer den avdekker. Peker også på 
en del utfordringer i det videre arbeidet. Denne saken ble bredt diskutert i 
representantskapet. Alt gjengis ikke i dette referatet. Mange gode innspill og avklaringer 
ble utrykt i møtet. Klar på at det å velge en ekstern utreder var smart både for resultatet, og 
hastigheten på gjennomføringen. Veien videre blir spennende, og representantskapet var 
tydelig på å ivareta modellen med dagens Brannvesenet Midt IKS og alle eierkommunene i 
den videre prosessen. Alle år med god drift og god faglig utvikling, viser at de prinsipper 
som lå til grunn for etableringen, og senere utvidelser, står seg som en god og rettferdig 
måte for eierkommune. Denne ivaretar kontrollen med beredskap i egen kommune. 
Namsskogan må ikke bli glemt i denne prosessen, og de ønskes det å ha en dialog med. 

• Ny forskrift om brannvesenet organisering på høring ifra Justisdepartementet. Noen av 
endringene ble gjennomgått. Ingen nye krav som medfører økte kostnader for dagens 
Brannvesenet Midt IKS. Enighet om at administrasjonen utarbeider et forslag til svar som 
oversendes eierkommunene. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Styreleders og daglig leders orientering tas til etterretning. 

Sak 11/20 Budsjett 2021 og økonomiplan 2021-2024 Brannvesenet Midt IKS 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. 
Representantskapet utrykte tilfredshet med det fremlagte budsjett og økonomiplan. Det ble 
redegjort for investeringsplanen, likedan det grunnlaget for budsjettet. Med de økonomiske 
utfordringene kommunene har, ønsker man en lavere utvikling i kostnadene. Forslag i møtet 
at man ikke kan innfri en økning med 2,7% fra nivået i 2020, konkret foreslos det 2% økning. 
Dette ble forslaget fikk etter diskusjon, enstemmig tilslutning. Tabell l eiertilskudd 
kommunevis endres tilsvarende. Det resterende i styrets innstilling vedtas. 
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Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Det fremlagte vedtas som selskapets budsjettfor 2021 og okonomiplan 2021-2024. 
Eiertilskuddet økes som tabell l. viser. Styret gis fullmakt til investeringer i 2021 innen en 
ramme på kr 5, l mill. inkl. mva. Finansieres med låneopptak, mva-refusjon og salg av 
materiell. Styret gis fullmakt til låneopptak på kr 3,55 mill. 

Tabell I. Eiertilskudd fra kommunene for 2021(2% okning fra 2020) 
Eierandel Eiertilskudd 2021 Eiertilskudd 2020 

Inderøy 14,5% Kr 6 236 500,- Kr 6114 200, 
Snåsa 5,8% Kr 2 494 600,- Kr 2 445 700,- 
Steinkjer 61,7% Kr 26 537 300,- Kr 26 017 000,- 
Steinkjer, ekstra husleie brannstasjon Kr I 020 000,- Kr l 000 000,- 
Osen 5,6% Kr 2 408 500,- Kr 2 361 300,- 
Lierne 6,5% Kr 2 795 700,- Kr 2 740 900,- 
Røyrvik 5,9% Kr 2 537 700,- Kr 2 487 900,- 
Totalt 100 % Kr 44 030 300,- Kr 43 167 000,- 

Sak 12/20 Feiegebyrordning for kommunene Steinkjer, Inderøy, Snåsa, Osen, Røyrvik 
og Lierne for 2021. 
Saksfremlegg med innstilling til vedtak fra styret utsendt med innkallingen. Styreleder 
redegjorde for saken. Spørsmål ble besvart av styreleder og daglig leder. Denne saken må 
vedtas endelig i kommunestyrene i eierkommunene. 

Representantskapet fattet følgende enstemmige vedtak: 
Satser for feie- og tilsynsgebyr for året 2021 vedtas som foreslått. 

Sak 13/20 Eventuelt 
Omfang av helseoppdrag. 
Daglig leder presenterte 2 ulike statistikker. En detaljert for helseoppdrag de siste 5 år. Samt 
statistikk over totalmengden og type oppdrag i 2020. En del interessante trekk å se. Særlig den 
betydelige nedgangen i 2020 fremfor øvrige år. Noe på grunn av corona, eller det kan være 
naturlige svingninger. God diskusjon i representantskapet. Statistikkene oversendes 
representantskapets medlemmer. 

Neste møte 
Mandag 26. april kl. 13, Steinkjer kommune, brannstasjonen. Egen innkalling vil bli sendt. 

underskrift 

Møtereferatet sendes på e-post til: 
Representantskapets medlemmer og varamedlemmer 
Styrets medlemmer og varamedlemmer 
Postmottak i eierkommuner 
Revisor 


